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ادعای جنجالی افشاریان
نتیجه ۵۰ بازی فصل گذشته با سوت داوران

 تغییر کرد
ســمینار پیش فصــل داوران و کمــک داوران فوتبــال ایران که قرار اســت در 
بیست وســومین دوره لیگ برتر فوتبال ایران قضاوت کنند، برگزار شــد و مهدی تاج 
به عنوان رئیس فدراســیون فوتبال در کنار خداداد افشاریان در نقش رئیس کمیته 
داوران، میهمانان ویژه این ســمینار بودند. افشاریان در سخنرانی، گزارش عملکرد 
فصل گذشــته کمیته داوران را شرح داد و نســبت به اشتباهات داوری رخ داده در 
لیگ بیست ودوم واکنش نشان داد و آمار عجیبی را درباره میزان اشتباهات داوران 
به زبان آورد. مهدی تاج در ســخنرانی خود بــا حمایت از عملکرد داوران، ادعای 
جالبی را مطرح کرد و این طور توضیح داد که کنفدراســیون فوتبال آسیا نسبت به 
عملکرد رئیس فدراســیون فوتبال ایران ایراد گرفتــه و از رویه عدم حمایت تاج از 
داوران انتقاد کرده اســت! تاج مانند سخنرانی های چند روز گذشته خود، بار دیگر 
در صحبت هایــش به موضوع حق  پخش تلویزیونی هــم کنایه زد و علیه رویکرد 

صداوسیما درباره داوران در فصل گذشته موضع گیری نسبتا تندی داشت.
من، کمیته داوران و همین طور فدراسیون فوتبال مقصر بودیم

خداداد افشــاریان با اشــاره به قضاوت های انجام شده در فصل گذشته توضیح 
داد: «در فصل گذشــته داوران ما ۲۴۰ بازی را قضــاوت کردند. نتیجه ۱۲٫۵ درصد 
بازی  های لیگ یعنی تعداد ۳۰ بازی توســط داوران تغییر پیدا کرد؛ یعنی نتیجه را 
به اشــتباه به حریف دادند. در نتیجه ۲۰ مســابقه هم دخیل نبودند، ولی یک بازی 

که نتیجه آن ۳ بر صفر بوده با اشتباه ۴ بر صفر شده و نتیجه تغییر کرده است».
افشــاریان درباره اینکه جمعا چه میزان از بازی ها سرنوشت شــان با سوت داور 
تغییر کرده است، گفت: «در مجموع ۲۱ درصد بازی ها با رفتارهای داوران ما بالا و 
پایین شده است. به هرحال هرجا انسان قضاوت می کند، اشتباه هم هست و در دنیا 
هم وجود دارد. آنها از «VAR» کمک می گیرند. یقین دارم داوران ما اشتباهاتشــان 
را کــم می کننــد و اتفاقــات خوبی در فصل آینــده می افتد. من، کمیتــه داوران و 
همین طور فدراسیون فوتبال مقصر بوده ایم». رئیس کمیته داوران همچنین درباره 
روند تغییر و تحولات در جایگاه داوران در طول فصل گفت: «مصوب کردیم که هر 
داوری با هر مقام و پستی اگر جزء چهار نفر آخر داوران لیگ برتر به لحاظ امتیازی 
باشــد، به لیگ یک می رود و چهار نفر از لیگ یک به لیگ برتر منتقل می شــوند. از 
هیئت رئیســه فدراســیون فوتبال تقاضایی داریم که با توجه به گردش مالی که در 
لیگ برتر وجود دارد، دستمزد خوبی به داوران پرداخت و احترام شان حفظ شود و 

کمک کنند کمیته داوران و جامعه داوری ما به آرامش برسد».
اشتباهات داوران سازمان یافته نیست

مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال نیز درباره آمارهای ارائه شده گفت: «آقای 
افشــاریان آمار خوبی دادند که ۲۱ درصد داوران ما اشتباه داشتند. اینکه به سمتی 
برویم که اشــتباه را بپذیریم یک شجاعت است و از افشاریان تشکر می کنم. مطمئنا 
بعــد از این صحبت ها مردم به جامعه داوران بیشــتر احتــرام می گذارند تا اینکه 
شــما مثلا می گفتید «نخیر داوران ما هیچ اشــتباهی ندارند». اگر این حرف عنوان 
شود یا مغرضیم یا جاهل. یک وقت می گوییم داوری اشتباه دارد اما این اشتباهات 

سازمان یافته است که بنده اعلام می کنم این اشتباهات سازمان یافته نیست».
تاج با اشــاره به انتقاد مدیران کنفدراســیون فوتبال آســیا گفــت: «ما از طرق 
مختلــف مراقبت های جدی روی جامعه داوران داریــم که نمی خواهم بگویم به 
چه شــکل است. هر پنج یا شــش هفته یک بار به داوران قضاوت می رسد و یکی 
از دلایل این اشــتباهات همین اســت که بازی های کمی به آنها می رسد. داوری ها 
باید متصل باشــد وگرنه اشــتباهات بالا می رود. باید دفاع از داوری منطقی باشد. 
برخی ها بیشــتر از خودشــان دفاع می کنند تا داوری و من احســاس خوبی از این 
حرف هــا ندارم. یکی از انتقادات جدی AFC به من این بود که بد اســت شــما از 

داورهایتان دفاع نمی کنید».
کجای دنیا داور با تیم قهرمان خوشحالی می کند؟

رئیس فدراســیون فوتبال درباره حضور داوران در برنامه های تلویزیونی گفت: 
«اینکــه خــود داور برود شــبکه تلویزیونی خوب نیســت. تلویزیون دوســت دارد 
برنامه اش داغ شــود و بدش نمی آید همه ما برویم صحبت کنیم. کسی که پول ما 
را نمی دهد که نمی تواند مدعی ما شود. تلویزیون باید بیاید جواب بدهد. مدعی ما 
کســانی هستند که خودشان مقصر اصلی هستند. یکی از درآمدهای ما حق پخش 
اســت که پرداخت نمی شــود. یکی تبلیغات دور زمین و یکی هم پول AFC است 
که آن هم تعلیق اســت». مهدی تاج در بخشی از صحبت هایش درباره دستمزد 
داوران، کنایه ای هم به حضور یکی از داوران در جشــن قهرمانی پرســپولیس زد و 
گفت: «خدا را شــکر همین مبلغ را داده ایم. حق الزحمه داوران لیگ برتر، یک و دو 
را داده ایم. اینکه این مبلغ فوق العاده ناچیز است، درست است اما اینکه بر اساس 
دلار مقایســه کنیم، خوب نیســت. اینکه بخواهیم نسبت به پرداختی بقیه مقایسه 
کنیم، خوب نیســت. قطعا تغییراتی را در دســتمزد خواهیم داشت. در حال حاضر 
پنج میلیون تومان است. ان شاءاالله افزایشی خواهیم داشت. واقعا از داوران  محترم 
تشــکر می کنم. انتطار دارم قانون را که عدم مصاحبه است، رعایت کنید. در زمین 
هم نباید کار ناشایســتی از داور ببینیم. تیمی قهرمان می شــود، داور در خوشحالی 

تیم شرکت کند و دنبال آن بدود؛ کجای دنیا این را می بینیم؟».

واکنش وزارت ورزش به ابطال انتخابات
 ۳  فدراسیون

مدیرکل دفتر امور مشــترک فدراســیون ها ابطال انتخابات ســه فدراســیون را 
تکذیب کرد. به گزارش مهر، آرش فرهادیان مدیرکل امور مشــترک فدراسیون های 
ورزشــی وزارت ورزش و جوانــان در واکنــش به خبــر ابطال انتخابات ریاســت 
فدراسیون ژیمناســتیک گفت: این خبر صحت ندارد و انتخابات ریاست فدراسیون 
ژیمناستیک ابطال نشده است. اگر چنین اتفاقی افتاده بود، وزارت ورزش و جوانان 
به صــورت رســمی این خبر را اعلام می کــرد. فرهادیان همچنیــن در مورد ابطال 
انتخابات دوچرخه ســواری و کاراته نیز عنوان کرد: اصلا چنین چیزی نیســت و من 
نمی دانم این خبرها را از کجا منتشــر می شود. رؤســای این دو فدراسیون مشغول 

کارشان هستند.

وعده هایی که بعید است عملی شوند
بوکس زنان و مقامات بالا

دختر تاریخ ساز، تنها نماینده تنیس ایران در بازی های آسیایییکی از  بمب های بازار  تابستانه منفجر شد

مجمع انتخاباتی فدراســیون بوکس روز گذشــته برگزار شد و روح االله حسینی 
به عنوان رئیس جدید این مجموعه معرفی شــد. او پــس از انتخابش به عنوان 
ریاست فدراسیون بوکس ابراز امیدواری کرد بتواند به وعده ای انتخاباتی اش عمل 
کند. «اصل صحبت ها و هدف من رده های پایه هســتند که قطعا مورد توجه قرار 
می گیرند. رســیدگی به هیئت های اســتانی و توجه به برگزاری لیگ بوکس کشور 
هم دو هدف مهم ما هستند. برنامه های دیگری هم داریم که پیگیری خواهد شد. 
بنده به محض اینکه سرپرست شدم، مسابقات جهانی برگزار شد و یک مقدار هم 
شــرایط سخت بود. سرپرستی دوره سختی است و امیدواریم از این به بعد شرایط 
خوبی را شــاهد باشیم». با این حال بخشــی از وعده هایی که چندین سال است در 
این فدراســیون داده شــده ولی به آن عمل نمی شــود، مربوط به راه اندازی رشته 
بوکس برای زنان ایرانی اســت؛ رشته ای که در سال های اخیر به صورت زیرزمینی 
برگزار شــده ولی هرگز به طور قانونی مجوز نگرفته اســت. فدراسیون قبلی بارها 
تلاش کرد تا بتواند مجوز این ورزش را به طور قانونی برای زنان ایرانی بگیرد ولی 
هر بار کارش به نهاد بالاتر یعنی وزارت ورزش افتاد و آنها هم از صدور مجوز این 
رشــته در کنار یکی، دو رشــته دیگر برای زنان ایرانی طفره رفتند. روح االله حسینی 
هم حالا درباره برنامه خود برای راه اندازی بوکس زنان همان جملات همیشــگی 

را می گوید: « این موضوع به نظرات مقام های بالا نیز بستگی دارد».
 در دوره قبلــی، حســین ثــوری، رئیس وقت فدراســیون بوکــس، در چندین 
نوبت اقدام بــه گرفتن مجوز کرد. او راه اندازی بوکس زنــان را یکی از وعده های 
انتخاباتی اش توصیف کرد ولی در عمل نتوانســت برای آن مجوزی کســب کند. 
در دوره ثوری فراخوان یک دوره آموزشــی مربیگــری و داوری بوکس برای زنان 
داده شد که آن هم در چشم برهم زدنی لغو شد. آن زمان از این گفته شد که ثوری 
بدون هماهنگی با مسئولان وقت وزارتخانه، با انتشار خبری روی سایت فدراسیون 
بوکــس، اقدام به برگزاری این دوره های آموزشــی کرده بود امــا وقتی وزارتی ها 

متوجه این اتفاق شدند، بلافاصله به او دستور دادند برگزاری این دوره ها باید لغو 
شــود! ثوری از سوی مسئولان فدراســیون جهانی هم تحت فشار قرار گرفته بود 
تا این رشــته را برای زنان ایرانی راه اندازی کند ولی مســئولان امور زنان وزارتخانه 
با «ریحانه» خواندن دختران، از این گفتند که چنین ورزشــی برای آنها ضرر دارد. 
پیش تر مهین فرهادی زاد، معاونت وقت بانوان وزارت ورزش در اشاره به احتمال 
راه اندازی رشــته بوکس برای زنان ایرانی گفته بــود: «در مبانی اعتقادی ما از زن 
به عنوان «ریحانه» یاد شده است. نمی توانیم رشته ای را قبول کنیم که کل سیستم 
بدنی و فیزیولوژی او را تحت تأثیر قرار دهد. متأســفانه فدراسیون ها کار مستندی 
را ارائه نمی دهند. باید در جلســات مختلف اطلاعات لازم را کسب کنیم و مسائل 

پزشکی و ورزشی  را مورد بررسی قرار دهیم».
با وجود مخالفت ها، فدراســیون قبلی از تلاش برای راه اندازی این رشته برای 
زنان دســت نکشــید ولی هر بار که قرار بــود اقدامی رو به جلو صــورت بگیرد، 
اظهارنظــر یکی از مســئولان وزارت ورزش، همه چیز را بــه هم می ریخت. مریم 
کاظمی پــور، معاونت توســعه ورزش بانــوان وزارت ورزش و جوانان، بعدها در 
گفت وگویی که ایســنا منتشــر کرد، از این گفت که بهتر اســت دختران ایرانی به 
فکر حضور در رشــته ای دیگر باشند: «در ادوار گذشــته این بحث چند بار مطرح 
شده است. با توجه به حساســیت هایی که رشته بوکس دارد، اینکه چقدر امکان 
راه اندازی آن وجود دارد، صرفا مربوط به تصمیم وزارت ورزش یا درخواست خود 
فدراســیون نیســت و درواقع باید مجوز های خاص تری اخذ شود. توصیه می کنم 
ورزشــکاران، جوانی و توانمندی خود را در رشــته های مشــابهی محک بزنند که 
حداقل الان مصوب هســتند و مسیر آماتوری را طی کرده اند و به سمت قهرمانی 
در حال گذر هســتند. رشته هایی مانند تکواندو، ووشــو و کاراته به بلوغ حرفه ای 
رســیده اند. به نظــرم الان صلاح نیســت جوان هایی که در دوران اوج هســتند، 
بخواهنــد وقت خود را صرف این کنند که منتظر رشــته جدیدی باشــند که بیاید 

سیرجان بعد از استخدام مارینوس اوزونیدیس به عنوان 
ســرمربی جدید این تیم برای حضور در لیگ بیست وسوم، 
یکی از تیم های فعــال بازار نقل وانتقالات تابســتانه بوده 
و مدیران باشــگاه ســیرجانی در تلاش هســتند تا بتوانند 
رضایت ســرمربی یونانی را جلب کنند. در روزهای گذشته 
چهره هایی مانند محمدرضا اخبــاری، ابوالفضل رزاق پور، 
مهدی ممــی زاده، حمیــد بوحمدان و علیرضا کوشــکی 
به فهرســت تیم گل گهر اضافه شــدند و گفته می شد که 
فعالیت نقل وانتقالاتی ســیرجانی ها ادامه خواهد داشت. 
مســئولان باشــگاه گل گهر همچنین با محسن فروزان هم 
توافق کردند تا فصل آینده با حضور دو چهره شناخته شده 
در خط دروازه کارشــان را پیش ببرند. یکی از دغدغه های 
مارینوس اوزونیدیس، تقویت خط دفاعی تیم گل گهر بود؛ 
به ویژه آنکه آرمین سهرابیان به عنوان چهره شاخص خط 
دفاعی تیم گل گهر در فصل گذشــته، در بازار تابســتانه از 
جمع سرمه ای پوشان جدا شده و به استقلال تهران پیوسته 
بود. اوزونیدیس چهره هایی مانند هادی محمدی، ســامان 
فــلاح و عارف غلامی را برای تقویــت خط دفاعی تیمش 
مدنظر داشــت که محمدی با مدیران باشــگاه سپاهان به 
توافق رســید و از باشــگاه اســتقلال هم خبر می رسد که 
رایزنی ها با عارف غلامی نهایی شــده و این مدافع باتجربه 
احتمالا به زودی با تمدید قراردادش، در تمرینات استقلال 

شرکت می کند تا ســامان فلاح به جدی ترین گزینه تقویت 
خط دفاعی گل گهر سیرجان در بازار تابستانه تبدیل شود و 
در روزهای گذشته مدیران باشگاه سیرجانی به دنبال جلب 
رضایت باشگاه پیکان برای خرید فلاح بودند. سامان فلاح 
که این روزها در اردوی تیم امید ایران در کشور ترکیه حضور 
دارد، در بازار تابســتانه از تیم های استقلال تهران، سپاهان 
اصفهان، تراکتور تبریز و گل گهر ســیرجان پیشنهاد داشت 
که او تصمیم گیــری درباره تیم بعدی خــود را به مدیران 
باشــگاه پیکان محول کرده بود؛ چراکه فلاح تحت قرارداد 
باشــگاه پیکان بود و مدیران این باشگاه به دنبال آن بودند 
تا با فروش این مدافع جوان و آینده دار، درآمدزایی مناسبی 
داشته باشــند و در همین راســتا، رایزنی ها با باشگاه های 
مختلف انجام شد. پیکانی ها به دنبال دریافت ۲۵ میلیارد 
و حتی ۳۰ میلیارد تومان برای صدور رضایت نامه ســامان 
فلاح بودند اما گفته می شود که طبق آخرین رایزنی ها، آنها 
برای صــدور رضایت نامه فلاح با مدیران باشــگاه گل گهر 
ســیرجان بر ســر مبلغ ۱۸ میلیارد تومان به توافق رسیدند 
تا هدف نقل وانتقالاتی ســیرجانی ها محقق شود و سامان 
فلاح فصــل آینده در جمع سرمه ای پوشــان و شــاگردان 
مارینوس اوزونیدیس کارش را پیش ببرد. نکته مهم اینکه 
قرار است در بازگشت فلاح از ترکیه، او با حضور رسمی در 

باشگاه گل گهر قراردادش را به امضا برساند.

ســتاد عالی بازی ها برای تنیس همان یک سهمیه زنان 
را تصویب کرد و دختر تاریخ ســاز تنیس ایران به بازی های 

آسیایی هانگژو اعزام می شود. 
داود عزیــزی در گفت وگــو بــا ایســنا درباره ســهمیه 
تنیــس در بازی های آســیایی هانگژو بیان کرد: ســهمیه 
تنیس همــان یک نفر در زنان اســت. امیــدوار بودیم که 
یــک ســهمیه در بخش مــردان اضافه شــود و تنیس به 
این یک ســهمیه احتیاج داشــت؛ چون اتفاقات خوبی در 
فیوچرز تهران رخ داد. پســر ما برای اولین بار تا نیمه نهایی 
دونفــره پیش رفت و بازیکنــان ما در انفــرادی تا مرحله 
یک هشــتم نهایی رفتند. ســتاد عالی بازی ها به این نتیجه 
رســید کیفی باشــد اما فرصتی بود تا با بزرگان تنیس آسیا 

بازی کنند. 
عزیزی در پاسخ به این پرسش که مشکات الزهرا صفی 
تا بازی های آســیایی قرار است در چه رویدادهایی شرکت 
کند تا آماده تر شــود؟ گفت: او در مســابقات ترکیه شرکت 
می کند. متناســب با جدول مســابقات فدراسیون جهانی، 
آماده ســازی انجام می شــود. مربی با او هماهنگ است تا 
روند آماده ســازی خوبی داشته باشد. حدود دو هفته دیگر 
نیز به فدراسیون پزشــکی ورزشی می رود تا تست پزشکی 

انجام دهد. 
رئیس فدراســیون تنیس در مــورد وضعیت تیم ملی 

مردان برای حضور در دیویس کاپ و نتیجه ای که فدراسیون 
انتظار دارد کسب شود، گفت: تیم ملی به سریلانکا رفته و 
ست کیچ مربی تنیس هم از آلمان به آنها ملحق می شود. 
حدود شــش، هفت روز قبل از آغاز مسابقات دیویس کاپ 
در ســریلانکا اردو دارنــد. بــا رئیس کمیته ملــی المپیک 
ســریلانکا صحبت کــرده ام و هماهنگی هــای لازم برای 
برپایی این اردو انجام شــده اســت. او ادامه داد: در وهله 
اول ایــن انتظار را داریم که در گروه ســه بمانیم. البته باید 
امکانات و شرایطی را که تیم ایران دارد، با تیم های حریف 
مقایســه کنیم. کشورهای دیگر هم تدارک دیده اند. من هم 
تلاش کردم شرایط خوبی برای تیم فراهم کنم. ما هم امید 
داریم اتفاقات خوبی رخ دهد اما همه چیز در روز مسابقه 

مشخص می شود.
 عزیزی در پاســخ به این پرسش که مهم ترین دستاورد 
او از ســفر به انگلیس چه چیزی بوده است؟ گفت: جلسه 
خوبــی با رئیس فدراســیون جهانــی داشــتیم. با رئیس 
فدراسیون ترکیه جلسه داشــتیم و قرار شد کمپ مشترک 
داشته باشــیم. تیم ملی بانوان ترکیه در مهر به مدت یک 
هفته تا ۱۰ روز در کیش با تیم ملی زنان ما اردوی مشــترک 
دارند. مراوده خوبی با عربستان داشتیم. با کمیته مسابقات 
فدراســیون جهانی جلسه داشــتیم و قرار شد مهر ماه دو 

هفته مسابقات فیوچرز را در تهران برگزار کنیم.

افزایش انتقادها از انتخاب تازه ذوب آهن

نیما نکیسا چگونه مدیرعامل شد؟
نیما نکیســا، دروازه بان اســبق تیم ملی فوتبال ایران که سابقه حضور و بازی 
در جــام جهانــی را هــم در کارنامه دارد، بعد از چند ســال فعالیــت در عرصه 
مدیریــت خُرد، به تازگی به عنوان مهمی رســیده و از ســوی مجموعه ذوب آهن، 
به عنوان مدیرعامل باشــگاه فوتبال این مؤسســه معرفی شده است. در واقع این 
خبری اســت که باشگاه ذوب آهن به طور رســمی اعلام کرده و با صدور بیانیه ای 
نوشــته اســت: «با تصمیــم و حکم مهدی کوهی، مدیرعامل شــرکت ســهامی 
ذوب آهن، نیما نکیســا به عنوان مدیرعامل باشــگاه فرهنگی-ورزشــی ذوب آهن 
اصفهان انتخاب شــد. پس از جلســه مشــترک هیئت مدیره باشــگاه ذوب آهن و 
مدیرعامل شــرکت ســهامی ذوب آهــن، نیما نکیســا به عنــوان مدیرعامل جدید 
سبزپوشــان انتخاب شــد و از زحمــات علیرضا احســانی، مدیرعامل ســابق این 
باشــگاه تقدیر شد. نیما نکیســا دروازه بان پیشــین تیم ملی ایران بود و در مقطع 
دکترا در رشــته آسیب شناسی ورزشی تحصیل کرده اســت و سوابقی مانند مدیر 

چندیــن آکادمی ورزشــی و رئیــس دپارتمان آموزش فدراســیون فوتبــال را نیز 
در کارنامه خود دارد».

با وجود ایــن فقــط به چند ســاعت زمان نیاز بــود تا انتخاب نکیســا به عنوان 
مدیرعامل جدید باشگاه ذوب آهن با انتقادهای تندوتیزی از سوی عده ای در فضای 
مجازی همراه شود. دلیل این انتقادها این است که به نظر این افراد، او شایستگی 
نشســتن روی صندلی مدیرعاملی یکی از متمول ترین باشگاه های ایرانی را ندارد. 
در واقع اعتراض آنها به چگونگی شــیوه انتخاب دروازه بان اسبق تیم ملی فوتبال 
ایران اســت. نکیسا در شــرایطی پس از رسمی شــدن مدیرعاملی اش در فضای 
مجازی به گوشه رینگ برده شــده که بخش زیادی از انتقادها متوجه اظهاراتش 
در زمان اعتراضات در نیمه دوم ســال گذشــته در تلویزیون اســت. مهرماه سال 
گذشــته بود که تلویزیون در مصاحبه با چهره هایی مانند مجتبی شــیری، مهدی 
پاشــازاده، هادی شــکوری، محمد برزگر، ســعید نعیم آبادی، مهدی امیرآبادی، 

ضیا عربشــاهی و محمد رویانیان، مصاحبه هایی مشابه را پخش کرد، ولی طولی 
نکشــید که تعدادی از همین چهره ها از این گفتند که مصاحبه شان تقطیع شده و 
به طور کامل پخش نشــده است؛ اما نکیسا روی مواضعش پافشاری کرد تا خیلی 
ســریع در آن برهه، با فضای دوگانه ای مواجه شــود. تعدادی از هم بازیان سابق 
او از ایــن چهره انتقاد کــرده و تعدادی هم به حمایت از نکیســا پرداخته و او را 
«باشــرف ترین» خطاب کردند. داود فنایی با انتشــار عکس نیما نکیسا در استوری 
اینســتاگرام، از دروازه بان پیشــین تیم ملی ایران در برابر انتقاد ها حمایت کرد. در 
یک اســتوری که داود فنایی با دنبال کنندگانش به اشتراک گذاشت، او تصویری از 
نیما نکیســا منتشر کرده و نوشت: «با شــرف ترینی»؛ اما در سوی مقابل چندین نفر 
با انتشــار تصویر آنفالو کردن نکیســا از «گل به خودی» این دروازه بان در آن روزها 
گلایه کرده و قیــد دنبال کردنش را زدند. بعد از آن ماجراها، اتفاق دیگری رخ داد 
و صفحه اینســتاگرام نیما نکیسا در پی ریپورت شدن بسته و از دسترس خارج شد. 
موضوعی که با واکنش جدید نیما نکیسا مواجه شد. او پس از بسته شدن صفحه 
اینســتاگرامش در صفحه توییتر خود نوشــت: «بعد از سخنانم درباره اغتشاشات 
اخیر، صفحه اینســتاگرامم را مسدود کردند. خوشحالم که سخنانم به مذاق شان 

خوش نیامد».
نکیســا با چنین پیش زمینه ای دوباره در فضای مجازی مورد انتقاد قرار گرفته 
و حتی خوانندگی او پس از دوران بازنشســتگی اش از دنیای فوتبال هم دوباره زیر 
ذره بین رفته است. تعدادی با اشاره به ضبط و پخش یکی، دو کلیپ از نیما نکیسا 
که در شــبکه های آن طرف آبی پخش شده، این پرســش را مطرح کرده اند که با 
اســتناد به کدام ویژگی، پست مهمی مانند مدیرعاملی باشــگاه ذوب آهن به این 

ملی پوش سابق سپرده شده است؟
از زمانی که خبر مدیرعاملی نکیسا به صورت رسمی اعلام شده، دوباره فضای 
مجــازی به هم ریخته و چهره های مطرحی مانند حســین ماهینی هم با طعنه و 

کنایه به این انتخاب واکنش نشان داده اند.
فارغ از چنین طعنه و کنایه هایی که مشــخصا به موضع گیری نیما نکیســا در 
نیمه دوم ســال گذشته اشاره دارد، چهره های قدیمی باشگاه ذوب آهن هم از این 
انتخاب شاکی هســتند. حسن اشجاری، مدافع اســبق همین باشگاه، از بُعد فنی 
به این انتخاب پرداخته و علاوه بر آنکه مدرک تحصیلی نکیســا را زیر سؤال برده، 
خبر داده که انتخاب او دســتوری از تهران است. اشجاری نوشته است: «بدبختی 
ذوب آهن در چند ســال اخیر اســت که هرکســی با یک نامه و دســتور از تهران، 
مدیرعامل و مربی می شود. ایشان (نکیسا) نه پیش کسوت باشگاه ذوب آهن است 
و نه کارنامه درخشــانی دارد. مدرک ... هم تا پروفسوری را می شود با رابطه و پول 
خریــد. به هر حال، حال و روز این چند ســال ذوب آهــن، نتیجه همین تصمیمات 
بدون کارشناســی است. امثال رسول کربکندی، منصور ابراهیم زاده و سعید آذری 

که همه آرزوی داشتن آنها را دارند، بیرون باشند، بعد این آقا بشود مدیرعامل».
به هر روی، نیما نکیســا در حالی به عنوان مدیرعامل جدید باشــگاه ذوب آهن 
معرفی شــده کــه اولین ملی پــوش فوتبال ایران اســت که به چنین ســمتی در 
این باشــگاه می رســد. پیــش از او، ســعید آذری به عنوان یــک ملی پوش دیگر 
ســابقه مدیریت در این باشــگاه را داشته اســت؛ اما آذری از رشــته وزنه برداری 
بــه این جایگاه رســیده بود. ذوب آهن در زمان ســعید آذری روزهــای خوبی در 
بخــش مدیریتی ســپری کرد و به همین خاطر اســت که بســیاری هنــوز اعتقاد 
دارند باید ســطح افرادی که به عنوان مدیرعاملی این باشــگاه انتخاب می شوند، 

در همان حدوحدود باشد.
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تا ســپس در آن فعالیت رســمی خود را شــروع کنند. با توجه به حساسیت هایی 
که رشــته بوکس دارد، اینکه چقدر امکان راه اندازی آن وجود دارد، صرفا مربوط 
بــه تصمیم وزارت ورزش یا درخواســت خود فدراســیون نیســت و درواقع باید 

مجوز های خاص تری اخذ شود».
اشاره واضح به مجوزهای خا ص تر به خوبی بیانگر این است که برای راه اندازی 
بوکــس زنان در ایران بایــد نهادهای مختلفی اظهارنظر کننــد. ابهام اصلی ولی 
سوق دادن زنان ایرانی به ورزشی مانند ووشو است. مشخص نیست وقتی ووشو با 
آن حجم از درگیری، به زنان ایرانی به طور رسمی از سوی معاونت وزارت ورزش 
توصیف شــده، چه مانع دیگری می تواند بر ســر راه تأسیس بوکس زنان در ایران 
باشد؛ رشــته ای که همان طور که در ابتدای مطلب عنوان شد، در ایران به صورت 

زیرزمینی در حال برگزاری است و فقط مجوز رسمی ندارد.
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